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Dobry den,

potřebovai bych se, prosím, dostat k informaci, jak moc územní řízení

oviivnii náš souh1as (Mob Hrabová), který jsme daii investorovi bytových

domů v Ostravě—Hrabové (v zatáčce na Šídiovci u točny autobusů) s napojením

chodníků na u1ici Domovskou.

Tento souhias byi investorovi uděien mimo_usnesení RMOb Ostrava—Hrabová a

d1e sde1ení naseho stavebního odboru (na Jednání RMOb Hrabova) se

Jednaio o *nepodstatny

souhias, který nemoh1 územní řízení jakko1iv ov1ivnit.*

*Jak by se prosím postupovaio, kdyby investor od nás souh1as s napojením

chodníků na u1. Domovskou nemě1?*

*Je pravda, že na absenci souhiasu byia paní vitavská z magistrátu

upozornena pani Ing. Faicovou?*

S pozdravem, R.O.
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